
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2006-06-13, § 5 

 
 Tid: 13 juni 2006 kl 9.00 – 09.40 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 19 juni 2006 
  

 
 
Mirja Särkiniemi    Sten Nordin 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mirja Särkiniemi (s), ordförande 
Sten Nordin (m), vice ordförande 
Helena Bonnier (m) 
Claes Fleming (fp) 
Ulf Fridebäck (fp) 
Kåre Gustavsson (s) 
Jimmy Lindgren (s) 
Reine Meyer-Strömberg (s) 
Björn Nyström (kd) 
Margarita Pulido (s) 
Ann-Marie Strömberg (v) 
Regina Öholm (m) 

 
Ersättare 

 Gulan Avci (fp) 
Lars Bengtson (m) 
Hannah Ekeroos (kd) 
Eva-Louise Erlandsson Slorach (s) 
Tove Frimodt (s) 
Anders Frostell (fp) 
Spiridon Gogos (s) 
Berthold Gustavsson (m) 
Bo Holmberg (s) 
Per Ohlin (v) 
Hampus Rubaszkin (mp), tjänstgörande 

 
Personalföreträdare 

 Bert Eriksson, SKTF 



  

 
Tjänstemän 

 Trafikdirektören Per Aronson och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Erik Andersson, Louise Bill, Barbro Collin, Göran 
Gahm och Eva Leijon samt borgarrådssekreteraren Claes Thunblad. 

 
 § 5 

Hearing och frågestund kring trafikfrågor. Skrivelse från ordföranden Mirja 
Särkiniemi m fl (s), ledamöterna Ann-Marie Strömberg (v) och Per Bolund (mp)  
Dnr T2006-300-00520 
 
Trafikkontoret hade den 19 maj 2006 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade ärende, till 
vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
 Trafiknämnden beslutar att godkänna utlåtandet som svar på skrivelsen. 
 
Yrkanden 
 
Bifall yrkades till kontorets förslag. 
 
Ordföranden Mirja Särkiniemi m fl (s), ledamoten Ann-Marie Strömberg (v) och 
tjänstgörande ersättaren Hampus Rubaszkin (mp) yrkade bifall till förslag som 
redovisas i bilaga A. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden beslöt, efter propositioner på framställda yrkanden, enligt det av 
ordföranden Mirja Särkiniemi m fl (s), ledamoten Ann-Marie Strömberg (v) och 
tjänstgörande ersättaren Hampus Rubaszkin (mp) gemensamt framställda yrkandet   
d v s att uppdra åt kontoret att i enlighet med förslag i skrivelsen anordna hearing och 
öppen frågestund före första sammanträdet hösten 2006, att fortsättningsvis bjuda in 
såväl trafiknämndens ledamöter och ersättare som ledamöter och ersättare i berörda 
stadsdelsnämnder till lokala samråd när sådana anordnas, att uppdra åt kontoret att 
förbättra information till och samarbetet med stadsdelsnämnderna samt att anföra 
följande: 
 

Kontoret har helt rätt i sin uppfattning att information om samråd inte når 
trafiknämndens ledamöter och ersättare i tillräcklig utsträckning. Informationen 
når inte heller stadsdelsnämndernas ledamöter och ersättare i tillräcklig 
utsträckning. Samråd på tjänstemannanivå är inte tillräckligt. I 
stadsdelsnämnderna och hos medborgarna är intresset för trafikfrågor mycket 
stort och informationen och möjligheterna att påverka måste därför förbättras.  
 
Nämnden uppdrar åt presidiet och trafikdirektören att fastställa tema för en öppen 
frågestund före första sammanträdet hösten 2006. 

 
Reservation 
 
Vice ordföranden Sten Nordin (m) samt ledamöterna Helena Bonnier (m), Regina 
Öholm (m), Ulf Fridebäck (fp), Claes Fleming (fp) och Björn Nyström (kd) enligt det 
av vice ordföranden Sten Nordin m fl (m) samt ledamöterna Ulf Fridebäck m fl (fp) och 
Björn Nyström (kd) gemensamt framställda yrkandet. 



  

 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 



  

 
Tillhör § 5, bilaga A 

  
      Trafiknämnden 2006-06-13 
 
                                                                    Ärende nr 5 
                                                                    
      Hearing och frågestund kring 
      trafikfrågor 
 

Mirja Särkiniemi m fl (s) 
Ann-Marie Strömberg (v) 

      Hampus Rubaszkin (mp) 
 
 
Förslag till beslut 
 
Trafiknämnden beslutar 
 
att   uppdra åt kontoret att i enlighet med förslag i skrivelsen  anordna  hearing  och 
 öppen frågestund före första sammanträdet hösten 2006, 
 
att   fortsättningsvis bjuda in såväl trafiknämndens ledamöter och ersättare som 
 ledamöter och ersättare i berörda stadsdelsnämnder till lokala  samråd när sådana 
 anordnas, 
 
att   uppdra åt kontoret att förbättra information till och samarbetet med 
 stadsdelsnämnderna, samt 
 
att   anföra följande: 
 
Kontoret har helt rätt i sin uppfattning att information om samråd inte når 
trafiknämndens ledamöter och ersättare i tillräcklig utsträckning. Informationen når inte 
heller stadsdelsnämndernas ledamöter och ersättare i tillräcklig utsträckning. Samråd på 
tjänstemannanivå är inte tillräckligt. I stadsdelsnämnderna och hos medborgarna är 
intresset för trafikfrågor mycket stort och informationen och möjligheterna att påverka  
måste därför förbättras.  
 
Nämnden uppdrar åt presidiet och trafikdirektören att fastställa tema för en öppen 
frågestund före första sammanträdet hösten 2006. 
 

 
 


